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شورای شهر

ملیحه رفیع طلب 

هفتاد و دومین جلسه علنی شورای شهر مشهد روز 
گذشته برگزار شد. اعضای شــورا در این جلسه به 
بررسی و تصویب چهار دستور کار پرداختند که در 
مهم ترین آن مشوق هایی برای خوداظهاری مردم 

در پارک حاشیه ای الیت مصوب کردند. 
به گزارش خراســان رضوی، رئیس شــورای شهر 
مشــهد در ابتــدای جلســه با ذکــر مناســبت های 
هفته، به 30 شهریورماه، روز گفت و گوی تمدن ها 
اشــاره کرد و گفت: موضوع گفــت و گوی تمدن ها 
برای نخســتین بار از ســوی رئیس جمهــور دولت 
اصلاحات مطرح شد، دقیقا زمانی که تئوری جنگ 
تمدن ها شــکل گرفته بــود. محمدرضــا حیدری 
افزود: در فضای کنونی، رویکرد گفت و گو، نگاهی 
بســیار مهم برای کاهش  تنش ها در ســطح ملی و 
بین المللی اســت و امیدواریم در راســتای عزت و 
حکمت و مصلحتی که برای دیپلماسی جمهوری 
اســلامی به عنوان سه رکن اساســی مطرح شده، 
گفت و گوی تمدن ها همچنــان محور این مباحث 
موجــود در عرصه بیــن المللــی باشــد چراکه می 
تواند آثار ارزشمندی به جا بگذارد.وی همچنین با 
اشاره به 31 شهریورماه، هفته دفاع مقدس گفت: 
ایســتادگی و مقاومت، مهم ترین عنصــری بود که 
جنگ در ادبیــات اداره کشــور ایجاد کــرد و باعث 
شــد یک ملت، با تکیه بر اندیشــه عاشــورا و مبارزه 
امام حسین)ع( در مقابل تمام دنیا به نتیجه برسد. 
حیدری تصریــح کرد: ایــن ایســتادگی و مقاومت 
همچنان به عنوان عنصری حیاتــی در عرصه بین 
المللی نقش آفرینی می کندو این روزها شــاهدیم 
که پــس از حرکت ســازمان یافتــه غربی هــا برای 
تحت فشار قراردادن کشور و تهدیدهای نظامی و 
اقتصادی، مقاومت و ایستادگی عنصری بود که با 
مدیریت و هوشــمندی رهبری، دولــت و نیروهای 
مسلح دشمن را در دستیابی به اهداف خود ناکام 

گذاشت و باعث عقب نشینی آن ها شد . وی با بیان 
این که جنــگ و مدیریــت جنــگ دارای ویژگی ها 
و نکات برجســته ای اســت، افزود: دفاع مقدس و 
دستاوردهای آن متعلق به تمام کشــور و انقلاب و 
تاریخ اســت؛ جریان دفاع مقدس ابزار و وسیله ای 
نیست که به یک جریان فکری و سیاسی خاص تعلق 

داشته باشد و باید در این خصوص مراقبت کنیم.

در جلسه صبح موافقت می کنند و این جا....	 
در ادامه، شــورا به بررســی یک طــرح دو فوریتی با 
عنوان تشــکیل کمیته راهبــردی مطالعات توس 
پرداخت که دو فوریت این طرح رای نیاورد و قرار شد 
با یک فوریت، طی یک هفته بررسی لازم در زمینه 

این طرح انجام شود.
در خلال بررسی این طرح دو فوریتی، نوروزی یکی 
از اعضای شورا، پیشنهاد یک فوریتی شدن این طرح 
را ارائه داد که موحدی زاده در مخالفت با آن و ضمن 
گلایه به اعضایی که مخالــف دو فوریتی بودن این 
طرح هستند، گفت: دوستان اگر مخالفتی داشتند 
همان جلسه صبح اظهار می کردند، صبح موافقت 
می کنند و این جا یک فوریت را پیشنهاد می دهند.

ســپس ، شــورا وارد بررســی دســتورکارهای این 
جلسه می شود و در اولین دستور کار لایحه الحاق 
یک تبصره به مصوبه تســهیلات نوســازی ناوگان 
تاکسیرانی به تصویب می رسد. بر این اساس تبصره 
6 به مصوبه تسهیلات نوسازی ناوگان تاکسیرانی 
الحاق می شود که بر مبنای آن :»به شهرداری مشهد 
اجازه داده می شــود، ضمن رعایت مفــاد مصوبه، 
درصورت عدم امکان دریافت تســهیلات توســط 
تاکسیران، نسبت به اعطای تسهیلات مربوط، به 

دو نفر از بستگان درجه یک تاکسیران و درصورت 
عدم امکان دریافت بخشی از تسهیلات، نسبت به 
اعطای آن بخش از تسهیلات به یک نفر از بستگان 

درجه یک ایشان اقدام نماید.«

مشوق های خوداظهاری در الیت	 
دســتور کار بعــدی شــورا، لایحه تشــویق بــه خود 
اظهاری استفاده کنندگان از پارک های حاشیه ای 
معابر بــود کــه پــس از بحث و بررســی بــه تصویب 
رسید. براساس این مصوبه: »به شهرداری مشهد 
اجــازه داده می شــود، در صــورت خوداظهــاری 
اســتفاده کنندگان از پارک های مجاز حاشــیه ای 
دارای حق توقف، در سامانه نرم افزاری شهر من، به 
عنوان تشویق، نسبت به اعمال 10 ساعت امکان 
پارک رایگان )مازاد بر نیم ســاعت اول( در هر ماه و 
30 درصد تخفیف در حق توقف وسایل نقلیه برای 
این فضاهای پارک، اقدام نماید.« در برخی تبصره 
های این مصوبه نیز آمده اســت: »باتوجه به حضور 
و فعالیت پارکبان به عنوان ناظر در حاشــیه معابر، 
در صــورت مشــاهده عــدم خوداظهاری از ســوی 
اســتفاده کنندگان از پارک های حاشــیه ای، حق 
توقف براساس تعرفه ملاک عمل )بدون تخفیف( 
محاســبه و دریافت خواهد شد. همچنین تخفیف 
مندرج در ماده واحده برای پارک های حاشیه ای 
برای پلاک هایی منظور خواهد شد که فاقد بدهی 

باشند.«
حاجیان شهری، رئیس کمیسیون خدمات شهری 
شورا در این زمینه ســوالی مطرح کرد و گفت: این 
10 ســاعت تخفیف به ماه بعد منتقل نمی شــود؟ 
روال محاسبه به چه شکل خواهد بود؟ گندمی در 

پاسخ اظهار کرد: 10 ســاعت تخفیف در هر ماه به 
ماه بعد منتقل نمی شود.

اسدی مدیرعامل شرکت الیت نیز در این زمینه 
گفــت: توقف های زیر نیم ســاعت مــا حدود 70 
درصد و اکثر توقف ها کمتر از دو ســاعت اســت، 
توقف هایی که به ســه ساعت برســد تقریبا کمتر 
از یک درصد است. همچنین اجرای تخفیف 10 
ســاعت برای ما یک میلیــارد و 700 میلیون بار 
مالی خواهد داشــت.بهاروند، رئیس کمیسیون 
حمل و نقل نیــز اظهار کــرد: خوداظهاری طرح 
خوبی اســت اما هزینه زیادی دارد؛ یکی از بحث 
های ما سامان دهی پارک های حاشیه ای است 
اما با این طرح که 10 ساعت رایگان بدهیم عملا 
مردم را تشــویق می کنیم که بیشــتر پارک کنند 
برای همین بنده بــا این طرح مخالفــم. زیرا این 
طرح با فلســفه ســامان دهی پارک های حاشیه 

ای جور در نمی آید.
در نهایت این لایحه بعد از بحث و بررسی به تصویب 

رسید.

مناقصه محدود برای تامین ۵۰۰ دستگاه 	 
اتوبوس گازسوز شهری

در ادامــه ، بررســی لایحه صــدور مجــوز برگزاری 
مناقصه محــدود و انعقاد قرارداد با خودرو ســازان 
منتخب به منظور تامیــن ۵00 دســتگاه اتوبوس 
گاز سوز شــهری در دستور کار شــورا قرار گرفت و 
به تصویب رسید. طبق این مصوبه، »به شهرداری 
مشهد اجازه داده می شود، نسبت به انعقاد قرارداد 
خرید اتوبوس گازسوز شهری تا سقف ۵00 دستگاه 
با شــرکت های تولید کننده مــورد تایید ســازمان 
گسترش و نوسازی صنایع ایران، با رعایت ضوابط 
و مقــررات و آیین نامه های ابلاغــی مربوط به طرح 
نوسازی ناوگان اتوبوســرانی و آیین نامه معاملات 
شهرداری تهران تسری یافته به کلان شهرها اقدام 

کند.«
لایحه تسری شمولیت طرح بیمه عمر و تأمین آتیه 
کارکنان شــهرداری)تاک( به کارکنان مستقر در 
ســاختار اجرایی اداری در قالــب مدیریت پیمان، 
نیز دســتور کار بعدی بود که به تصویب رســید و به 
شهرداری مشهد این اجازه داده شد که »نیروهای 
انسانی مستقر در ساختار اجرایی اداری در قالب 
مدیریت پیمان را، برابر ضوابــط و مقررات مربوط 
حداقل همانند ســایر نیروهای رســمی، پیمانی و 
انجام کار معین، مشمول طرح بیمه عمر و تأمین آتیه 

کارکنان )تاک( نماید.«

شورای شهر مشهد تصویب کرد 

مشوق های شهرداری به مردم برای خوداظهاری در الیت 

خبر

مسلمی

مدیر کل نوسازی مدارس استان خبر داد: 

اضافه شدن 1204 کلاس درس 
جدید از مهرماه امسال 

 مدیرکل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس خراسان 
رضــوی از اضافــه شــدن 1204 کلاس درس بــه 
ظرفیت آموزشی اســتان از مهرماه امسال خبر داد 
و گفت: ایــن تعداد کلاس بــا زیر بنــای 14۵ هزار 
متر مربــع و با اعتباری حــدود 2۵0 میلیارد تومان 
ساخته شده اســت. به گزارش »خراسان رضوی«، 
جاسم حسین پور روز گذشته در نشست خبری ارائه 
گزارش عملکرد اداره کل نوســازی در آستانه آغاز 
ســال تحصیلی جدید به ســرانه فضای آموزشی در 
حاشیه شهر مشهد اشاره کرد و گفت: سال گذشته 
میزان جمعیــت دانش آمــوزی در مناطق حاشــیه 
مشــهد 130 هزار نفر بود که امسال به 140 هزار 
نفر رســیده اســت، این افزایش جمعیــت در حالی 
است که ســرانه فضای آموزشی در اســتان 4.2  و 
در حاشــیه مشــهد 2.2 یعنی نصف متوسط سرانه 
فضای آموزشی استان است. وی از رایزنی با برخی 
نمایندگان اســتان در مجلس درباره سامان دهی 
فضاهای آموزشــی و افزایش میزان آن در حاشــیه 
مشــهد خبر داد و افزود: در این باره گزارش کاملی 
آماده شده است که برای تخصیص اعتبارات ویژه در 
مجلس مطرح شود، چرا که هم اکنون میزان تراکم 
دانش آمــوزان در ایــن مناطق 40 نفر اســت که در 

حالت استاندارد باید 2۵ نفر باشد.

نیاز 11۰۰ میلیاردی برای رسیدن به استاندارد 	 
متوسط فضاهای آموزشی در حاشیه شهر

وی تصریح کرد: اگر قرار اســت فضاهای آموزشی 
در مناطق حاشیه شهر مشهد به متوسط استاندارد 
استانی برسد با وضعیت کنونی به 1100 میلیارد 
تومان اعتبار نیاز است.  حســین پور کمبود زمین 
برای ساخت فضاهای آموزشی در مشهد را از جمله 
مشــکلات در این زمینه برشــمرد و گفت: با وجود 
این که خیران زیادی اعــلام  آمادگی کردند که در 
صورت تامین زمین فضای آموزشی می سازند، اما 
با مشــکل زمین مواجه هســتیم و جابه جایی های 
زیاد و افزایش جمعیت در مشهد نیز به مشکلات ما 

در تامین فضای آموزشی افزوده است.
وی به کمبود فضاهای آموزشــی در شهرهای جدید 
گلبهار، بینالود و مهرگان نیز اشــاره کــرد و افزود: با 
توجه به انبوه ســازی هایی که در این شــهرها انجام 
شده متاسفانه به ایجاد فضای آموزشی توجهی نشده 
است، در صورت اسکان همه ساکنان در این شهرها، 

ما به 2100 کلاس درس نیاز خواهیم داشت.

رئیس شورای شهر مشهد خبر داد: 

6 ماه دیگر طرح تفصیلی جدیدی برای اطراف حرم آماده می شود 
رئیس شورای شهر مشهد در حاشیه هفتاد و دومین جلسه علنی شورا، در جمع خبرنگاران و در پاسخ به 
سوال یکی از خبرنگاران درباره طرح به سازی اطراف حرم گفت: در طرح اطراف حرم مطهر یک مسئله 
اساسی مطرح شده که آن موضوع طرح تاش بوده که در گذشته مبنای عمل بوده است. طرح بعدی که 
شورای معماری و شهرسازی ابلاغ کرده، اما با توجه به توقف طرح بر مبنای درخواست شهروندان پاسخ 
آن  ها داده شده است و به شهرداری ثامن توصیه شده تعهدات جدیدی را بر اساس طرح قبلی ایجاد 
نکند. محمدرضا حیدری افزود: اکنون سازمان بازآفرینی شهری کشور متعهد شده با گرفتن مشاور، 
طی شش ماه طرح تفصیلی جدیدی برای اطراف حرم مطهر رضوی مبتنی بر وضع موجود آماده کند، 
زیرا در وضع موجود بخشی از شارستان اجرا، خیابان  های شعاعی باز شده و تعدادی از ره  باغ  ها نیز 
در حال اجرا هستند. خوشبختانه اکنون مشکلی در اجرای طرح  های اطراف حرم وجود ندارد، طرح  
های گذشته نیز در حال اجراست و همچنین شهرداری ثامن با قوت کارها را دنبال می کند و پیش می 
 برد.وی در پاسخ به آخرین وضعیت معاون فرهنگی شهردار مشهد نیز اظهار کرد: شورای شهر مسئله 
لزوم تعیین معاون فرهنگی را به شهردار یادآوری کرده است. ایشان نیز در این خصوص مصمم بوده و در 
حال بررسی  است. امیدواریم شهردار به زودی در این زمینه به جمع  بندی برسد و فرد مد نظر را انتخاب 
کند. البته گزینه  هایی نیز مطرح شده  و شهردار در حال بررسی این گزینه  هاست. حیدری همچنین 
در خصوص اجرای فاز سوم پروژه جلوخان آرامگاه فردوسی نیز یادآور شد: فاز سوم طرح جلوخوان به 
دلیل یک  سری از دغدغه  ها و نگرانی  های مردم در خصوص موضوع حمل   ونقل و عبور و مرور خود عقب 

افتاد، اما هم اکنون مشکلات حل شده است و این فاز نیز شروع می شود. 
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